

Närvarande:

Erik Persson (ordf.)
Anna Grundström (vice ordf.)
Ingrid Liljelind (sekr)
Camilla Granberg (VC)
Erica Bengtsson
Margit Håkansson
Per-Arne Oldenberg
Jonas Martinsson
Saga Gustafsson (suppleant)
Elina Svedjehed (URFUS ledamot)
Maja Malmberg Ångström (URFUS-pers. suppl.)
Sebastian Öhman (TS-ledamot)

Frånvarande:

Ann Backsten (kassör)
Anders Brändström (suppleant)

§ 1. Mötets öppnande

Ordförande hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.

§ 2. Val av justerare

Till justerare väljs Jonas Martinsson.

§ 3. Fastställande dagordning och anmälan om övriga ärenden.

Inga övriga frågor. Dagordningen fastställdes.

§ 4. Rapporter

- a) *Tävlingssektionen*: Lägg till handlingarna
- b) *URFUS*: Fångarna på Hippo var uppskattat med många deltagare. Käpphästtävling planerad 12 augusti.
- c) *SvRF och VRIF*
SvRF: Camilla var med på den digitala Förbundsstämman den 6 maj. Fokus var på trygghetsfrågor och det fortsatta arbetet med detta inom förbundet och ridsporten som helhet. Sandra Ruuda valdes till ny ordförande. Förslag om att ridlärare Level 2 ska få bygga banor och vara domare på mindre tävlingar. SvRF jobbar vidare med frågan.
VRIF: Inget att rapportera.
- d) *VC rapport*: Lägg till handlingarna.

§ 5. Föregående protokoll

Protokollet nr 6, läggs till handlingarna.

§ 6. Styrelsens arbetsgrupper – Arbetsordning – Information

- a) Anläggningsgruppen; Hanna Gyllengam, Ann Backsten, Jonas Martinsson, Anders Brändström.
Terränghindren ska flaggas innan den är helt klar.
- b) Cafeterigruppen; Camilla Granberg, TS-arbetsgrupp, Katarina Nilsäter.
Det har fungerat bra på den senaste tävlingen med intäkt på 34tkr brutto.
- c) Partnergruppen; Britta Unneby, Karin Kemi, Camilla Granberg, Margit Håkansson. Läggs till handlingarna. Styrelsen får i uppdrag att aktivt arbeta med att få in fler sponsorer till föreningen, en målsättning är tillfråga 5-6 sponsorer per år.
- d) Tjäna-pengar-gruppen; Britta Unneby, Ingrid Liljelind, Elisabeth Kampf-Holmberg, Maria Nordin. Läggs till handlingarna. Styrelsen är positiva till att vi som förening är funktionärer med möjlighet att tjäna pengar till föreningen under Rally-VM 2024 och SM-veckan 2023. Gruppen får i uppdrag att undersöka förutsättningarna för att delta som funktionärer vid Rally-VM och göra en intresseanmälan till SM-veckan 2023.
- e) Arbetsmiljögruppen; Eva Svedmark, Linn Öjbrant, Erika Bengtsson, Ingrid Liljelind (sammankallande). Ingrid har bjudit in en kollega från Örebro att kort (10 min) på ett personalmöte berättar om exponeringsmätningar av damm bland ridlärare. Det kommer att ske digitalt och även styrelsen kommer att få länk och möjlighet att delta.
HLR-utbildning 12/6 för personalen.
- f) Stallkompisgruppen; Anna Nilsäter. Inget att rapportera.
- g) Hållbara Hippologum; Erik Persson, Ingrid Liljelind, Per Arne Oldenborg.
Inget att rapportera.

§ 7. Ekonomi

Resultatet (intäkter - kostnader) är för föreningen på fyra månader ca 456 Tkr. Detta är en förbättring mot det budgeterade resultatet med ca +491 tkr. Årets totala budget är dock ett nollresultat. För detaljer, se utskickad ekonomisk rapport.

§ 8. Föreningsutveckling.

Anmälan sker till Camilla.

§ 9. Underlag ridhusen

Styrelsen beslutar att först åtgärda underlaget från grunden i stora ridhuset med topplager av natursand, för vilket vi har erhållit pengar från kommunen.

I lilla ridhuset åtgärdas underlaget i nuläget med justering och fräsning av mellanskikt samt justering av topplagret, vilket föreningen får bekosta.

Åtgärda underlaget från grunden i lilla ridhuset planeras till nästa år.

§ 10. LOVA

Thyréns har varit på platsbesök den 24/5, som underlag för deras utredning.

§ 11. Övriga frågor

Inga övriga frågor

§ 12. Mötets avslutande

Nästa möte 20/6 2023 kl. 18:00-20:30. Plats, Styrelserummet på Hippologum.

Ingrid Liljelind
Sekreterare

Erik Persson
Ordförande

Jonas Martinsson
Justerare